
Zápis z 7. schůze sportovní komise 
Dne: 6.12.2015 v 19.30 hodin 
 
Přítomni: 
předseda:  JUDr. Josef Moravec 
členové :  Pavel Zaujec 
                Tomáš Sazima  
  Radek Hemelík 
  Luděk Černý  
 
Hosté:  Milan Udržal (správce) , Ing. Petr Provazník (starosta  Sokola a člen komise pro 

sokolovnu)  
 
Schůzi zahájil  její  předseda a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního jednání bude  
 

a) Poplatky za užívání  sokolovny  
 

 
ad a) Poplatek za užívání sokolovny 
 
Na jednání účastnici diskutovali u výši poplatku za užívání sokolovny. Předsedou byla přítomným 
zopakována uzavřená dohoda mezi Městem Borohrádkem a Tělocvičnou jednotou SOKOL 
Borohrádek při bezúplatném převodu sokolovny do vlastnictví města. Dohoda zní takto: 
 
Darující, respektive jeho členové organizovaní v jeho jednotlivých sportovních oddílech, jsou 
oprávněni prostory Sokolovny v objektu budovy čp. 323 využívat pro svoji sportovní činnost 
bezúplatně, a to v souladu s vyhotoveným sportovním plánem. Darující bude mít rovněž prioritu 
volby termínu při pořádání svých kulturních nebo sportovních akcí. 

 
V návaznosti na výše uvedené byla všemi přítomnými  schválena a radě města navržena tyto pravidla 
při vybírání poplatku za užívání sokolovny: 
 

a) Tělocvičná  jednota SOKOL Borohrádek  a jeho oddíly využívají sokolovnu zdarma pro 
pravidelné tréninkové jednotky 

b) Sportovní oddíly s mládeží využívají sokolovnu zdarma pro pravidelné tréninkové jednotky 
a turnaje mládeže 

c) Jednodenní turnaje  dospělých – poplatek 200,- Kč/1 hodina 
d) Celoroční liga dospělých – poplatek 100,- Kč/1 hodina 

 
Výše uvedená pravidla budou zahrnuty do provozního řádu sokolovny 
 
Sportovní komise dále odsouhlasila to, že klíče od sokolovny bude mít k dispozici pouze správce. 
Zástupcům sportovního oddílu prozatím nebudou klíče předány. 
 
  
Příští schůze sportovní komise je naplánována na období leden 2016. 
 
 Zapsal: 
 
________________________________________ 
JUDr. Josef Moravec - předseda sportovní komise 


